
 

                                                     Z Á P I S N I C A  

z I. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Šiba, ktoré sa konalo dňa  24.02.2023 v kancelárii 

starostu obce  
 

P r í t o m n í:  Peter Lenárt, starosta obce 

              Poslanci: Zuščík Radoslav, Alena Kravčíková, Čižmárová Ľudmila, Vujčíková   

                                         Kamila, Buliščák Miroslav, Zamborský Gabriel, Tilický Rudolf 

                         B l a ž e j č í k o v á  Anna – kontrolórka 

N e p r í t o m n í:  nikto  

                                        

P r o g r a m:             1. O t v o r e n i e 

                                    2. Schválenie programu zasadnutia  

   3. Voľby overovateľov zápisnice  

4. Interpelácia poslancov 

     5. Kontrola plnenia uznesenia 

       Úprava rozpočtu na základe rozpočtového opatrenia č. 1 

               6. Schválenie VZN o určení miesta a času zápisu detí 1. ročníka základnej  

                                        školy a predškolskej dochádzky v materskej škole v zriaďovateľskej  

                                        pôsobnosti Obce Šiba 

 7. Schválenie VZN o službách poskytovaných obcou a poplatkoch za tieto   

     služby  

                                    8. Návrh na zaradenie nehnuteľných objektov do evidencie pamätihodností    

                                        obce  

                                    9. Prezentácia a oboznámenie sa s návrhom nového Územného plánu obce  

                                        Šiba 

                                  10. Rôzne 

                                  11. Schválenie návrhov na uznesenie 

                                  12. U k o n č e n i e    

 

1. O t v o r e n i e 

     Prvé zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Peter Lenárt. Privítal prítomných poslancov. 

Konštatoval, že toto zasadnutie je uznášania schopné. Predložil program rokovania na schválenie 

a zároveň doplnil bod Úprava rozpočtu na základe rozpočtového opatrenia č. 1, ktorý bol jednohlasne 

prijatý. V tomto bode prebehla aj voľba overovateľov zápisnice, ktorými sa stali p. Ľudmila 

Čižmárová a p. Alena Kravčíková.  

 

4. I n t e r p e l á c i a   p o s l a n c o v 

    V tomto bode mohli vystúpiť poslanci so svojimi pripomienkami ako aj od občanov. Vystúpila p. 

Kravčíková, že upozornila na trčiace železo na ceste k cintorínu. Starosta už opravil. P. Kravčíková 

ďalej podala pripomienku od dôchodkýň k vlakovému nástupišťu, že je veľmi ťažko dostať sa do 

vlaku z dôvodu, že je nízke a nedokážu vystúpiť do vlaku. Či sa s tým nedá niečo robiť. Starosta vie 

o tom, ale nie je to naše a je ťažko donútiť železnice aby s tým niečo robili. Prisľúbil napísať žiadosť 

na železnice. P. Zamborský vystúpil so sťažnosťou od obyvateľov bytovky na nájomcu Kašpríka, že 

nechal otvorené okno cez ktoré ťahalo počas mrazov a aj fajčenie v byte znepríjemňuje ovzdušie 

v bytoch okolo. Starosta – bude sa to riešiť keď nájomca príde z práce domov a pôjde k nemu na 

prehliadku bytu. P. Zuščik – pochválil kuchárky za jedlo na plese a že má dobre odozvy k plesu. 

K tomu sa pridala aj p. Vujčíková, že má taktiež dobré ohlasy na ples. P. Zuščik mal ďalej 

pripomienku na zvýšenie príspevku obce na obedy pre dôchodcov. Starosta sa vyjadril, že chce 

poďakovať poslancom s pomocou pri plese, niečo bolo dobre niečo zle a z toho si zobrať ponaučenie 

na budúce roky. K zvýšeniu príspevku pre obedy dôchodcom zisti u poskytovateľov aká je cena 

celého obedu a na budúcom zastupiteľstve sa bude o tom jednať.   

   

5. K o n t r o l a    p l n e n i a    u z n e s e n i a 

     Kontrolu plnenia prijatého uznesenia zo dňa 02.12.2022 predniesol starosta obce v rámci svojich 

poznámok.  

Doplnený bod Úprava rozpočtu na základe rozpočtového opatrenia č. 1 



     Tento bod bol do programu doplnený z dôvodu, že až teraz prišli východiskové štatistické údaje 

k rozpočtu, koľko obec dostane v roku 2023 podielové dane. Obec navýši svoj rozpočet o 39 790,00 

EUR. Poslanci po diskusii rozhodli, že rozpočtové opatrenie č. 1 prijímajú jednohlasne. Rozpočtové 

opatrenie ja súčasťou zápisnice.  

 

6. Schválenie VZN o určení miesta a času zápisu detí 1. ročníka základnej školy a  

    predškolskej dochádzky v materskej škole v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šiba         

     V tomto bode starosta informoval poslancov, že k návrhu VZN o určení miesta a času zápisu detí 

... neprišli žiadne pripomienky. Poslanci VZN jednohlasne schválili.   

 

7. Schválenie VZN o službách poskytovaných obcou a poplatkoch za tieto služby 

      Starosta predniesol návrh VZN o službách poskytovaných obcou a poplatkoch za tieto služby. 

Do dnešného dňa neboli doručené žiadne pripomienky. Poslanci VZN schválili jednohlasne.  

 

8. Návrh na zaradenie nehnuteľných objektov do evidencie pamätihodností obce  

     V tomto bode starosta predniesol návrh na zaradenie ďalších hnuteľných vecí do pamätihodností 

obce. Jedná sa o zaradenie: - Kostol sv. Kozmu a Damiána so súhlasom majiteľa, budovu základnej 

školy, žľab v obci zvaný Čurek, kameň pochádzajúci z oblasti Zombarov, ktorý je v súčasnosti pred 

vstupom do obce a pamätnú tabuľu na budove základnej škole pri oslobodení obce. Poslanci schválili 

návrh starostu obce.     

 

9. Prezentácia a oboznámenie sa s návrhom nového Územného plánu obce Šiba  

     V tomto bode starosta odprezentoval pracovnú verziu nového ÚPO. Poslanci si prezreli návrh 

a požiadali aby starosta prezentoval firme ich pripomienky. Pripomienky sa týkali zaradenie určitých 

pozemkov do stavebných parciel ako – parcely nad rod. domom č. 76 po most, parcela č. 36, ....... 

 

10. Rôzne    

     V tomto bode sa poslanci oboznámili so správou o kontrolne činnosti hlavného kontrolóra za rok 

2022. Starosta oznámil poslancom, že na obecný úrad bol doručený anonym, ktorý sa týkal verejného 

osvetlenia, ktoré sa nachádza na súkromnom pozemku u p. Rančíka. Prečítal tento anonym poslanci 

o tom diskutovali a rozhodli, že toto verejné svetlo nie je potrebné aby bolo na tom mieste, ale aby 

sa presunulo na parc. č. CKN 703/1 na stĺp v strede.  V tomto bode starosta obce predniesol návrh 

na vypracovanie zmluvy o nájme cintorína s Rímskokatolíckou farnosťou sv  Bartolomeja Richvald 

a to z dôvodu toho, že je v pláne revitalizácia cintorína a nie sme vlastníkmi tak potrebujeme mať 

aspoň nájomný vzťah. Poslanci po diskusii s tým súhlasili.  

 

11. S ch v á l e n i e    n á v r h o v   n a   u z n e s e n i e 

     Starosta obce predložil návrhy uznesení. Uznesenia zo dňa 24.02.2023 boli prijaté ako je uvedené 

v uzneseniach.  

 

11.  U k o n č e n i e 

     Starosta obce sa poďakoval prítomným za ich účasť a týmto zasadnutie OZ ukončil. 

 

     

Šiba, dňa  27.02.2023 

 

 

Overovatelia:                                    Peter Lenárt , v. r.  

                 starosta obce 

Ľudmila Čižmárová                 v. r.                        

 

Alena Kravčíková                    v. r. 


